
KRAJEVNE SKUPNOSTI

Obiski v krajevnih
skupnostih

OBCINSKA skupščina je
uvedla novo metodo dela. Pot
od občanov do skupščine je
bila pogosto predolgotrajna,
zato se je naša skupščina od-
ločila, da na pobudo krajev-
nih skupnosti občasno ob-
iskujejo posamezni predstav-
niki občine in upravnega apa-
rata nekatere predele občine.
Prvi tak obisk je bil na
smledniškcm področju. Pred-
stavniki občine so se ob tej
priložnosti pogovarjali o raz-
ličnih vprašanjih, ki zani-
majo prcbivalce tega področ-
ja.

Med obravnavanimi vpra-
šanji so imeli najvidnejše
mesto Agrokombinat »Emo-
na« in odnosi Agrokombina-
ta do kmetov ter komunalna
vprašanja.

Na področju Smlednika še
vedno povzroča hudo kri
arondacija, ki jo je opravil
Agrokombinat, in sicer nena-
mensko izkoriščanje arondi-
ranih površin. Prizadeti zla-
sti očitajo, da niso dobili
primerne odškodnine v na-
ravi, da so zemljišča, ki so
jih dobili v zameno za aron-
diranje, manj kvalitetna, od-
daljena od vasi ter da po-
gosto tudi površine ne ustre-
zajo. Glede gozdov, ki jih je
dobil v upravljanje Agrokom-
binat s tem namenom, da jih
izkrči, je bilo ugotovljeno,
da so gozdovi še vedno v
enakem stanju kot pred leti,
ko jih je prevzel. Zamenjava
za arondirane gozdne povr-
šine ni bila pravična. Še več,
celo lesna masa ne ustreza.
Zlasti kmetje iz okolice Hraš
se pritožujejo nad tem, da
so ob arondaciji dobili v za-
meno za svoje gozdove okoli
12 km oddaljene gozdne po-
vršine. Mnogo pritožb je bilo
tudi na rovaš smradu iz hle-
vov Agrokombinata in preva-
žanja živalskih odpadkov v
odprtih vozilih, ki raztresajo
odpadke med vožnjo in po-
vzročajo s tem tudi razpa-
danje asfaltiranih cestišč.

Med komunalnimi proble-
mi je zlasti pereče urejeva-
n.je cestnega režima in pove-
zave Smlednika z Mošami,
Vodicami in Tacnom. Slaba
elektrifikacija povzroča ob-
čanom Smlednika in okolice
žc gospodarsko škodo. Kljub
tcmu da je predvidena nova
transformatorska postaja v
Smledniku, pa podjetje
Elektro — Kranj do sedaj še
ni ničesar ukrenilo. Le izgo-
varja sc, da je še sporna lo-
kacija- za posta.jo, ker še ni
znano, kje bo rezervat za no-
vo cesto. Med drugimi ko-
munalnimi problemi je v
Smledniku najbolj pereč pro-
blem kanalizacije, v nekate-
rih zaselkih pa vodovoda.

Nova kategorizacija kme-
tijskih zemljišč se je zdela
mnogim kmetom iz smledni-
škega okoliša nepravična.
Menijo, da je treba ponovno
presoditi, ali so razvrstitve
emljišč v posamezne skupine
pravilne ali ne.

Vsi udeleženci pogovorov
so bili mnenja, da taka ob-
lika pogovorov lahko bolj
prispeva k urejevanju lokal-
nih zadev, ker sta že iz ne-
posrednega ogleda na kraju
samem razvidni teža in ute-
meljenost nekaterih zahtev.
Občani Smlednika so pozitiv-
no ocenili prizadevanja ob-
činske skupščine zlasti ob
urejevanju komunalnih vpra-
šanj. Z razumevanjem so
sprejeli pojasnila, da zaradi
slabega dotoka sredstev v
cestni sklad ne bo mogoče
urejevati vseh komunalnih
zadev hkrati ter da bo potre-
ben tudi samoprispevek za
posamezna dela.

Glede kategorizacije zem-
Ijišč so predstavniki občine
obljubili, da bo skupščina
ponovno razpravljala o raz-
vrstitvi zemljišč v posamezne
skupine. Od Agrokombinata
pa bo občina zahtevala, naj
upraviči vložena sredstva ter
prične zakoniteje poslovati.
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